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Interpelacja

W imieniu mieszkafic6w ul. Bagiennej, Stawowej i Wodnej prosze o podjqcie dziatari

zmierzajqcych do zagospodarowania poboczy w ciqgu w/w ulic.

Mieszkaricy zwracajq uwagq, ie pobocza tych ulic sq zaniedbane, co nie tylko wptywa
negatywnie na estetykq naszego miasta, ale r6wnie2 stanowi zagroienie dla bezpieczefstwa
pieszych ikierowc6w.

Obecny stan prowadzido licznych problem6w, takich jak:

- Utrudnienia w ruchu pieszym i rowerowym

- Zwiqkszone ryzyko wypadk6w drogowych

- Problemy z odprowadzaniem w6d opadowych

- Zanieczyszczenie Srodowiska

Wyiej wymienione punkty moina zauwaiyizwlaszcza na ulicy Bagiennej.

Proszq rozwaty( mo2liwo5d utwardzenia poboczy, budowy chodnik6w oraz nasadzefi nowych
drzew. Przyczynisiq do poprawy jako5ci 2ycia mieszkadc6w oraz estetyki naszego miasta.
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